
Karczew, 04 lipca 2024 r.
SEK.0003.7.2024

Pan
Piotr Kwiatkowski 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Karczewie

dotyczy:
interpelacji z dnia 21 czerwca 2024 r. (wpływ do Sekretariatu w dniu 24 czerwca 2024 r.) 
w sprawie rozwiązania problemu zwiększonej liczby dzików.

W odpowiedzi na interpelację Pana Mateusza Stanaszka Radnego Rady Miejskiej 
w Karczewie, uprzejmie przekazuję pisma z dnia 24.06.2024 r. wysłane do Koła Łowieckiego 
Nr 1 Otwock (znak pisma: RGS.6151.2.2024.SJ) oraz do Koła Łowieckiego „Świerk" w Otwocku 
(znak pisma: RGS.6150.2.2024.SJ).


